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En medborgarfråga från Mats Nittve handlade om en klimatplan för kommunen, som MP 
motionerade om redan 2017. Motionen är återremitterad och fortfarande obesvarad. Lennart 
Kalderén är motståndare till motionen på grund av samma argument som han har anfört 
tidigare: Vi kan inte påverka koldioxidutsläppen från E4-sträckan genom kommunen, som ju 
står för merparten av de direkta utsläppen i kommunen. Vi gör konkreta åtgärder istället för 
att skriva ”fluffiga” dokument som bara blir hyllvärmare. Maria Trap från Rönningepartiet 
poängterade att det finns olika sätt att mäta och sätta mål för koldioxidutsläppen (man kan 
lämna motorvägen därhän och/eller fokusera på kommunens egna verksamheter) och en 
klimatplan kan göras så konkret som man själv vill ha den. Svaret på själva motionen om 
klimatplanen kommer antagligen tillbaka till kommunfullmäktige vid slutet av det här året, sa 
Kalderén.  

I budgeten och de ekonomiska ramarna för kommande år hittar man inte några höga 
ambitioner om klimat och miljö, även om några mål har med dem att göra. Oppositionen i 
form av S var tyst om det hela antagligen för att det finns mycket osäkerhet omkring 
kommunens ekonomi de kommande år i skuggan av Coronapandemin.  

Tyvärr var svaret på en motion om att kommunen ska använda hållbara material i 
byggnationen inte positivt. Motionen om att kommunen ska använda systemet 
”Byggvaruupphandlingen” i all sin upphandling avslogs med hänvisning till kostnaden. 
Rönningepartiet yrkade bifall, men förlorade omröstningen stort. Tre S-ledamöter lade dock 
ner sina röster.  

Några positiva händelser på kommunfullmäktige var att fastighetsstrategi för kommunens 
fastigheter har som ett av målen att minska energianvändning med 2% per år och att en 
motion av MP fick bifall som betyder att Salems kommun ska ansluta sig till Fossilfritt 
Sverige!  
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